
 

Yeditepe İnsan Kaynakları Yönetimi bölümüne ilk başladığımda konuya kendimi oldukça yabancı 
hissediyordum. En başta bölüm başkanımız Dilek Sağlık Özçam ve bize iş hayatlarından deneyimler 
sunarak ders anlatan tüm hocalarımız sayesinde kısa sürede elde edilemeyecek bilgiler öğrendim ve 
fırsatlar yakaladım. İnsan kaynakları bölümü sayesinde hemen hemen her sektör hakkında bilgi 
edindim. Bizlere sunulan özel koçluk seansları ve kişilik envanteri testleri sayesinde kendimin güçlü ve 
zayıf yönlerini farkına vardım.  
 
Bölüm içerisindeki uyum ve yardımlaşma sayesinde takım çalışmasını da en iyi şekilde 
deneyimleyebileceğiniz bu bölümde sizler de kendinize bir şans verin. Oldukça geniş iş olanakları olan 
bu bölümde yüksek lisans yaptığım için ben çok şanslı olduğumu düşünüyorum.  
 

- Elif Takmaz 

 

2019 yılının Eylül ayında başladığım Yeditepe Üniversitesi İnsan Kaynakları Yüksek Lisansındaki 

deneyimimden bahsetmek istiyorum. Öncelikle ders aldığımız hocalarımızın çoğunun İK alanına emek 

vermiş ve yıllardır bu alanda her türlü deneyimi yaşamış yöneticiler ve üst düzey yöneticilerden 

oluşması benim için çok önemli noktalardan biriydi.  İK hakkında temel bilgilerin yanında güncel bilgiler 

de paylaşarak zihnimizi hep canlı tutmaya çalıştılar. Bunun yanı sıra ödevler ve uygulamalar yoluyla 

kendimizi geliştirmemize yardımcı oldular. Korona virüsün mart ayında ülkemizde de aktif hale 

gelmesiyle birlikte derslerimizi Google Meet üzerinden yaptık, sınavlarımızın çoğu ödev ve sunum 

şeklinde oldu bu süreçte. Bahar dönemdeki İş hukuku dersimizin ve İK da teknoloji dersimiz ve burada 

yapmış olduğumuz online mülakat simülasyonunun bakış açımızı değiştirip bizi geliştirdiği 

kanaatindeyim. Emek veren tüm hocalarımıza ve bölüm başkanımıza teşekkür ederim. 

 

- Cansu Gürdal 

 

Master programı sırasında kendi alanında son derece tecrübeli olan hocalarımızın bilgi ve deneyimlerini 

bizlerle paylaşmış olması, aldığımız derslerin değişen ve gelişen dünya trendleriyle paralel olması ve 

her konuda bizlere destek sağlanması hepimizin kariyer yolunda çok önemli ve fark yaratan bir adım 

oldu. 

- Ertunç Ilgaz 


